
Verslag klankbordgroep CNO de Nestel 
 

Dinsdag 12 november 2024, noodopvang de Nestel 
 
Aanwezig: E. van Geffen, G. van Loon, F. van Gisteren, E. Zom, B. in 't Groen, 
A. de Jong, E. Wijnen, J. van Kuilenburg, R. van Tilborg, M. Spierings, B. Oprins, M. Timmers, C. van 
den Noort, A. de Hoon, F. Schepens (verslag).  
 
 

1. Opening  
Wethouder de Hoon heet iedereen welkom. 
 
Geconstateerd wordt dat er de vorige klankbordgroep veel afmeldingen waren, vandaag is de 
opkomst hoog, dat wordt als positief ervaren. 
 

2. Samenvoegen klankbordgroep inwoners en ondernemers 
De klankbordgroep voor inwoners en ondernemers is samengevoegd. Daarnaast zijn er een 
aantal nieuwe leden in de klankbordgroep. De leden stellen zich kort voor.  

 
3. Communicatiemomenten 

Op 20 november is er een informatieavond in de Cammeleur gepland om de noodopvang 
samen met inwoners te evalueren.  

 
4. Sluiting noodopvang 

De noodopvang sluit per 1 februari 2025. De klankbordgroep bespreekt de sluiting van de 
 noodopvang uitvoerig en heeft hier dubbele gevoelens bij. Dit omdat de opvang er staat en 
 geen problemen geeft. Het voelt onmenselijk om de mensen te verplaatsen, kinderen gaan 
 naar school, mensen hebben werk, etc. Daarnaast wordt het gezien als kapitaalvernietiging en 
  is de landelijke noodzaak voor opvang plekken nog steeds hoog. Klankbordgroep leden 
 hebben hier een uiteenlopende mening in.   
  

Het idee ontstaat om vanuit de klankbordgroep een signaal af te geven aan de gemeenteraad 
 om een eventuele verlenging van de noodopvang te overwegen/ ter discussie te stellen. 
 Wethouder de Hoon geeft aan dat dit schriftelijk kan of door een signaal af te geven op 20 
 november tijdens de evaluatie avond in de Cammeleur. Een klankbordgroeplid zorgt voor een 
 schriftelijke concept reactie, vanuit de ondernemers wordt dit verder aangevuld.    
 

5. Verkeersveiligheid Kanaaldijk 
Er zijn snelheidsdisplays opgehangen en deze zijn in werking. Er is gekeken of er fietsstroken 
aangelegd kunnen worden op de Slof en de Nestel, vooralsnog is hier niet voor gekozen. 

 
6. Rondvraag 

 
Verlichting  
De bouwlampen op het speelveld staan dag en nacht aan. Is dit nodig?  
Zo ja, kunnen de lampen wat meer naar onderen worden gericht? We gaan bekijken of de 
verlichting aangepast kan worden. 

 
Trottoir Wilhelminastraat  
De vraag wordt gesteld wanneer het trottoir in de Wilhelminastraat wordt vervangen. De 

 gemeente doet intern navraag.  
 

7. Afsluiting 
Wethouder de Hoon rondt af en bedankt de klankbordgroep leden voor de aanwezigheid.  
 

8. Vervolgbijeenkomst 
De volgende klankbordgroep is gepland op dinsdag 7 januari om 16.00u.  
 
Locatie: noodopvang, de Nestel 15 te Dongen 


